

Date :

التاريخ : 24 يناير 2024

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،،،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Greeting ,،،،

تحية طيبة وبعد ،،،

Further to our previous disclosures dated 14/06/2023 and 22/01/2024, please note that the Board of Directors decided in its meeting held on 22/01/2024 to approve an increase in the company's capital equivalent to approximately 60% cash increase, Provided that the number of shares, the value of the increase and the issue premium will be determined in light of the findings of the relevant study, without the need to issue new shares to settle the debt of one of the creditors, which means canceling the previous decision of the Board of Directors on 14/06/2023 to agree to settle the debt of one of the creditors through the issuance of new shares.

إلحاقاً إلى إفصاحاتنا السابقة المؤرخة في 14/06/2023 و 22/01/2024، يرجى العلم بأن مجلس الإدارة قرر في اجتماعه المنعقد بتاريخ 22/01/2024 الموافقة على زيادة رأس مال الشركة بما يعادل 60% تقريباً زيادة نقدية على أن يتم تحديد عدد الأسهم وقيمة الزيادة وعلاوة الإصدار على ضوء ماتنتهي إليه الدراسة الخاصة بذلك، دون الحاجة لإصدار أسهم جديدة لتسوية مديونية أحد الدائنين وهو ما يعني إلغاء قرار مجلس الإدارة السابق في 14/06/2023 بالموافقة على تسوية مديونية أحد الدائنين عبر إصدار أسهم جديدة.

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،



صالح صالح السلمي
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي
Saleh Saleh Al-Selmi
Vice Chairman & C.E.O

